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BESLUITENLIJST vergadering 21 februari 2018 

 

Aanwezig: 

De heer G.J.M. Groot , voorzitter 

De heer H.J. Vinke  

De heer L.J.M. Schagen 

De heer M. Timmerman, griffier / secretaris 

De heer D.J. Butter, wethouder Financiën 

Mevrouw A.G. Dehé, controller 

Mevrouw H.C.P. van Duivenvoorde, gemeentesecretaris 

 

1. Opening. 

Bij dit overleg, in het bijzonder bij punt 5, zouden de heren Van der Aar en Mulder van 

het team Financiën aanwezig zijn, maar beiden zijn door omstandigheden verhinderd. 

 

2. Vaststellen van de agenda. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst van 29 november 2017. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Risicomanagementbeleid. 

Het eerste concept van de geactualiseerde beleidsnotitie wordt besproken. Er worden 

een aantal aanpassingen voorgesteld. Die zullen worden verwerkt in het document. De 

auditcommissie geeft aan dat dit document hiermee verder in proces kan worden 

gebracht: college > raad met bij het raadsvoorstel een advies van de auditcommissie. 

De auditcommissie zal bij de auditcommissie Purmerend (nog) ophalen hoe zij omgaan 

met dit onderwerp. 

 

5. “Vertellen” over onderliggende processen voor de totstandkoming van de 

begroting. 

De vragen hierbij zijn:  

1. Hoe komen begrotingsramingen tot stand? Wat is het proces, liggen hieraan plannen 

ten grondslag etc.  

2. Idem: hoe komt de kosten verdeelstaat tot stand? 

3. Hoe werkt de uitvoering van de verrekenregels voor de ambtelijke samenwerking? 

 

Leervraag 1 wordt besproken, de leervragen 2 en 3 volgen later. Hiervoor zal dit 

onderwerp opnieuw worden geagendeerd voor in de volgende vergadering. 

 

6. Memo van de heer Groot: verbeterpunten aankoop gronden. 

De auditcommissie stelt vast dat dit verbeterpunten zijn voor op operationeel niveau. Er 

is geen aanleiding om het beleid van de nota Grondbeleid aan te passen. 



Ambtelijk zal worden nagegaan of de verbeterpunten zo uitgevoerd kunnen worden. 

Hiervan zal in de volgende vergadering verslag worden gedaan. 

 

De heer Vinke verlaat de vergadering. 

 

7. Rondvraag. 

- Op voorstel van de heer Schagen wordt nagegaan of de vergaderstukken van de 

auditcommissie (ook) beschikbaar kunnen worden gemaakt via de app iBabs. 

- De griffier zal het onlangs afgesloten nieuwe contract met de accountant mailen naar 

alle aanwezigen. 

 

8. Sluiting. 

Sluiting om 14.50 uur. 


